## 長榮大學第17屆學生會正副會長選舉 選舉公報

# Election for President and Vice President of the 17th CJCU Student Self-Governance Association

投票時間、方法及注意事項:

壹、選舉時間:中華民國一0九年十二月一日至十二月十四日晚上十二時。

貳、選舉人資格:凡長榮大學學生會之會員,皆有選舉權及被選舉權。

參、選舉人須知:選舉人應至 CJCU go learning 數位學習平台線上投票。

投票方法:

- ①登入 CJCU go learning 數位學習平台 (https://elearn.cjcu.edu.tw/mooc/index.php)
- ②點選第17屆學生會正副會長選舉課程。
- ③填寫問卷。
- ④送出問卷即完成投票。

### 肆、選票有下列情事之一者,無效:

- ①點選後將點選內容出示他人。
- ②惡意喧嚷或干擾勸誘脅迫他人投票或不投票者。
- ③有其他不正當行為,不服制止者。

伍、完成投票及填寫問卷之前 100 名同學,將贈與 1 張 100 元 7-11 商品卡。得獎者名單將公告於課外 組網頁及簡訊通知,領獎時間為配合學校程序會於投票時間內領取,請留意課外組網頁公告內容,請 見諒配合。

- \*Voting time, method and notice
- 1.Election time: 12/01 to 12/14
- 2.All students of the university shall be the members of the student association with participation in election and be elected.
- 3. The members shall vote by CJCU go learning system. (https://elearn.cjcu.edu.tw/mooc/index.php)
- (1)Log in CJCU go learning system.
- ②Click the class of election for president and vice president of the 17th CJCU student self-governance association
- ③Fill out the questionnaire.
- (4) After Filling out, complete the voting process.
- 4. Vote with one of the following situations are invalid:
- (1) After voting, show the selected result to others.
- (2) Maliciously disturbing or interfering with persuading others to vote or not to vote.
- (3) Those who have other improper conduct and refuse to obey.
- 5. The top 100 who complete the voting and writing questionnaire will be given a 7-11 coupon card via announcement on the website of extracurricular activity division and SMS message.

1			2		
副會長候選人			會長候選人	副會長候選人	
			and a second		
林雍智			張君宇	盧昱廷	
醫藥 2A			醫藥 3A	應哲 3A	
108-1 班代	經歷		108-1 醫藥系學會資訊 組長	108-1、108-2 應用 哲學系學會會長	
通的窗口。講。活動辦理。	政見		(2)監督學生餐廳招商進 (3)監督學校列出校園安全 (4)學生會參與學校會議会 (5)延長學校路燈開燈時 (6)推廣性別平等活動及。 (7)加強校內死角。 (8)加強校園與社區連接 (9)完善學生權益整合平 (10)舉辦活動多元化。 (11)協助推廣系學會及社	全流程。 並且透明化。 間。 公開演講。 。 。 。 團活動。	
	副會長候選人	副會長候選人	副會長候選人 林雍智 醫藥 2A 108-1 班代 歷 通的窗口。 講。 活動辦理。 政	副會長候選人   會長候選人	

經歷

政見

1			
President Candidate	Vice President Candidate		
LI,JIA-YU	LIN,YONG-ZHI		
Department of Medical	Department of Medical		
Science Industries	Science Industries		
2nd Grade	2nd Grade		
108-2 Dept. of Medical			
Sciences Industry			
Student Association			
Activity Chief	100 1 Class I and an		
109-1 Dept. of Medical	108-1 Class Leader		
Sciences Industry			
Student Association			
President			
Politics:			

- (1) Increase the variety of meal types in cafeteria.
- (2) Become the contact person for students to communicate with on-campus and off-campus.
- (3) Hold activities and lectures of campus.
- (4) Enhance the safety measures on campus.
- (5) Assist in the activities of clubs and student associations.

2			
President Candidate	Vice President Candidate		
41114			
ZHANG,JUN-YU	LU,YU-TING		
Department of Medical	Department of Applied		
Science Industries	Philosophy		
3rd Grade	3rd Grade		
108-1 Dept. of Medical Sciences Industry Student Association Information Chief	108-1 \ 108-2 Dept. of Applied Philosophy Student Association President		

#### Politics:

- (1) Enhance the environmental sanitation on campus.
- (2) Supervise the progress of entering vendor in cafeteria.
- (3) Supervise the safety procedures on campus.
- (4) Participate in university assemblys and make public.
- (5) Extend the time for street lights to turn on.
- (6) Promote gender equality activities and public speeches.
- (7) Improve the blind spots of safety on campus.
- (8) Enhance the cooperation between campus and near communities.
- (9) Improve the integration platform for student rights.
- (10) Increase the variety of activities.
- (11) Assist in the promotion of clubs and student associations activities.
- (12) Promote the promotion of vegetable eating on campus and encourage to bring your own tableware.
- (13) Widely set up gender-friendly toilets.